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Zápis z jednání komise mládeže  

Místo: on-line 16.12.2024  

Účastníci jednání:    
- Hana Valentová, Martin Linert, Jaroslav Glogar, Martin Merker – omluven, Jan Šplíchal, Martin Protiva. 
 
Průběh jednání:   
========================================================================================= 
1. Zveřejnit pořadatele MČR, pořadatelé BTM 2025/2026, administrace dotací 

VV schválil pořadatele MČR sezóny 2024/2025. 
Komise vypsala žádost o pořadatelství BTM v I. polovině sezóny 2025/2026. 
Komise zadministrovala dotace za pořadatelství BTM, za umístění na žebříčku. 
 
Úkol:  
Předsedkyně zašle zpětnou vazbu žadatelům o pořadatelství. 
========================================================================================= 
2.  Formulář pro hodnocení turnajů BTM 

Komise připravila vzorový formulář pro hodnocení turnajů BTM. Bude rozesláno na všechny členy komise. Výstupy 
z formuláře bude podepisovat hlavní pořadatel, hlavní rozhodčí. 
 
Úkol:  
Předsedkyně rozešle na všechny členy komise. 
========================================================================================= 
3.  Zhodnocení probíhajících kontrolních turnajů kategorie U15, U19 

Šplíchal zhodnotil probíhající kontrolní turnaje pro U15, U19. Doporučuje snížení počtu účastníků pro kategorii U19 a 
zamyšlení se nad podmínkami zázemí pro kontrolní turnaj. 
========================================================================================= 
4.  Sportovní testy u SPS, kontrola plnění podmínek pro poskytnutí dotace u OTM 

Komise prověřovala splnění povinností podporovaných oddílů SPS, OTM:  
- účast na doškolení trenérů (účast na HBO) a  
- splnění podmínky doložení provedení sportovních testů (pouze u SPS). 
Komise doporučuje ponížit u klubů, které nesplnily předmětné povinnosti v letošní sezóně, poskytnutou dotaci o 10% 
za každé jednotlivé porušení v další sezóně. 
Komise doporučuje ponížit u pozdě došlých žádostí (celkem 4 oddíly) poskytnutou dotaci o 10%.  
 
Úkol:  
Předat doporučení VV ke schválení postup u klubů, které neplní své povinnosti. Předsedkyně bude poté informovat 
kluby o neplnění povinností. 
========================================================================================= 
5.  Návrh rozpočtu komise 

Komise doporučuje rozpočet ve stávající výši jako v letošním roce. 
 
Úkol:  
Předat doporučení VV pro přípravu rozpočtu ČAST. 
========================================================================================= 
 
Další schůzka bude svolána operativně. 

Zapsal: Jaroslav Glogar 


